
                                                                                                 Krobia, dnia 2 grudnia 2013 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLI/2013 
  
                  z   XLI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  28 listopada 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    17.00 

                    godzina zakończenia :    20.15  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   
      

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                    

w okresie międzysesyjnym. 

7. 

8. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.                      

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
8. 

 

 a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                        

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”, 

 b) zmiany Uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 18 lutego 

2008 r. w sprawie ustalenia  wysokości  diet radnych oraz  zwrotu  kosztów  

podróży służbowych,  

c)  obniżenia  średniej ceny  skupu  żyta  za 1 dt   przyjmowanej jako podstawę 

obliczania podatku rolnego, 

    

 d)  zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 

2012 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia na lata 2013 – 2025, 

 e) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.   
 

 9.  

 

10. 

Informacja o  stanie  realizacji   zadań   oświatowych   Gminy Krobia w roku 

szkolnym   2012/2013. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Zakończenie.  

                                                                 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych zaproszonych 

gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
       

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
             

      Ad. 3 Przyjęcie protokół z XL sesji.       
      Protokół z XL sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   
       

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : przekazano wg właściwości interpelacje do Powiatu Gostyńskiego, na dzień 

dzisiejszy jeszcze odpowiedzi nie wpłynęły.   
       

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      Ł. Kubiak : w związku z budową szerokopasmowego internetu na terenie naszej gminy jak 

na dzień dzisiejszy zaangażowane są prace, w jakim stopniu są zaawansowane, czy 

przebiegają zgodnie z umową?   

      M. Duda : na jakim poziomie mieszkańcy gminy mają zawarte umowy na odbiór odpadów? 

Rozpoczął się okres grzewczy i coraz częściej wyczuwalny jest w powietrzu zapach 

spalanych plastików i innych rzeczy, które powinny być oddane do punktów odbioru śmieci. 

Czy można uzyskać takie informacje, ponieważ zdaję sobie sprawę, że może Związek 

Komunalny prowadzi taki rejestr. Boję się, że są takie posesje, których właściciele takich 

umów nie zawarli.    

      M. Szpurka : sprawa dot. : 

      - droga Rogowo-Ciołkowa, jest ona odnowiona a zakrzaczenia przy niej rosnące uszkadzają 

przejeżdżające pojazdy, 

      - przy drodze Rogowo-Grabianowo skarpy są ok. 15 cm wysokości i po odwilży po śniegu 

to koryto rowu będzie pełne wody, 

      - drogę Ciołkowo do drogi nr 434 wykonywała firma do odcinka realizowanego przez 

Starostwo Powiatowe, a zaniżenie terenu jest tak duże i w tym miejscu także woda będzie 

stała, 

      - droga Chwałkowo-Krobia, tiry jeżdżące tym odcinkiem są tak szerokie, że uszkodzone  

plandeki pozostają na drzewach alei orzechowej.          
 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

      5.11. Wysłano drogą elektroniczną uchwały do publikacji w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego. 

      8.11.  Spotkanie ws. organizacji Święta Narodowego 11 listopada. 

      ZSPiG w Krobi oraz Stowarzyszenie Ziemia Krobska zaprosili na Finał Powiatowego 

Konkursu Historycznego. 
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      Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy zaprosiła na „Poetyckie zaduszki”. Uczestniczyłem                  

z przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierałą.  

      11.11.  Radni uczestniczyli w uroczystości Święta Niepodległości. Zrealizowałem uchwałę 

rady Miejskiej wręczając odznaczenie „Zasłużony dla Gminy Krobia” Związkowi 

Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów politycznych w Krobi.   

      17.11.  ZSPiG w Krobi i GCKiR w Krobi zaprosili na eliminacje gminne X Konkursu 

„Śpiewać każdy może”. 

      Koła Gospodyń Wiejskich w Żychlewie i Wymysłowie zaprosiły na podsumowanie 

projektu pn. ”Biskupizna skarbcem dla pokoleń” realizowanego w ramach programu Działaj 

Lokalnie VIII. 

     18.11.   Podczas spotkania radnych nastąpiła prezentacja budżetu Gminy na rok 2014. 

     Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Tematem posiedzenia była realizacja zadań zarządzania 

kryzysowego i obrony cywilnej.  

     19.11. Uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 

Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości. Przyjęto uchwałę ws. ustalenia jednorazowej ulgi dla powiatu 

śremskiego w zakresie wysokości składki członkowskiej na rok 2013 oraz uchwałę                          

ws. ustalenia wysokości składki członkowskiej na rok 2014.  

     20.11.  Zatwierdziłem treść protokołu z XL sesji.  

     21.11. Uczestniczyłem w spotkaniu z udziałem chóru Towarzystwa Śpiewu „Harmonia”                   

z okazji 105 rocznicy powstania, oraz Liturgicznego Zespołu Śpiewaczego im. Św. Cecylii 

patronki śpiewu kościelnego.   

      22.11. Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania „Gościnna Wielkopolska” w Pępowie 

zaprosiła na konferencję „Kulinarne odkrycia Gościnnej Wielkopolski”, która odbył się                   

w Miejskiej Górce.  

      Na zaproszenie Biskupiańskiego Zespołu Folklorystycznego z Domachowa i Okolic oraz 

Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji w Krobi uczestniczyłem w „Katarzynkach„                         

w Domachowie.  

      25.11. Posiedzenie Rady Miejskiej ws. omówienia projektów uchwał na XLI sesję. 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

      26.11.  Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

      27.11. Uczestniczyłem w podsumowaniu konkursu profilaktycznego „Uśmiech 

codzienności” zorganizowanego przez Pełnomocnika Burmistrza ws. uzależnień.  

      Radni uczestniczyli w pogrzebie byłego radnego Rady Miejskiej kadencji 2002-2006                    

śp. Józefa Szczepaniaka. 

      28.11.  Radni skorzystali z zaproszenia Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami”                   

w Krobi na spektakl „Rzepka” Juliana Tuwima „Dorośli dzieciom” w wykonaniu 

przedstawicieli jednostek oświatowych i lokalnych instytucji.  

      Posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii o projektach uchwał.    
  
     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

Salę obrad opuścił przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 

Prowadzenie obrad sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Miałkowski.  

E. Dopierała : czego dotyczyło posiedzenie nadzwyczajne Samorządowego Funduszu 

Poręczeń Kredytowych, czy Gmina będzie musiała płacić większą składkę, oraz udział                   
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w spotkaniu w Nysie w związku z realizacją przez Gminy i Powiat budowy domów 

socjalnych.    

Burmistrz : posiedzenie Funduszu Poręczeń Kredytowych dotyczyło wniesienia nowych 

udziałów przez niektóre samorządy, które zdecydowały się na podwyższenie udziałów                      

w spółce oraz w temacie działań związanych z pozyskaniem dodatkowych środków                        

w ramach instrumentów finansowych, o które mogą ubiegać się fundusze poręczeń 

kredytowych. Odnośnie wizyty w Nysie, to miała ona związek z kilkoma aspektami 

działalności naszej Gminy tj. podnoszonego wielokrotnie problemu mieszkań komunalnych 

i socjalnych, których nam brakuje i wiadomo, że podejmowanie decyzji kwestii różnych 

przedsięwzięć jest w gestii rady, natomiast priorytetów jest bardzo dużo. Jedną z idei  

utworzenia Spółdzielni Socjalnej dzięki Centrum Integracji Społecznej, którego jesteśmy                    

w trakcie wiąże się również z uruchomieniem wg naszych możliwości finansowych Gminy 

podjąć działania związane z budową mieszkań komunalnych, niekoniecznie zwiększając 

środki w budżecie. W oparciu o współpracę miedzy Powiatem Nyskim a Gminami powstają 

bloki mieszkalne angażując środki finansowe tych jednostek w postaci materiałów na ich 

budowę, przegotowują projekt i grunty.  Natomiast realizowane jest to w dużej części przez 

projekty szkoleniowe Urzędu Pracy. Osoby przeszkolone w Centrum Kształcenia 

Praktycznego  realizują to poprzez prace na tych budowach, pod kierownictwem 

wyspecjalizowanych murarzy i kierowników budowy. Poprzez te szkolenia uzyskają także 

tytuły czeladnicze.       

G. Skrobała : odbyło się spotkanie z dziennikarzami w Starej Krobi dot. prowadzonych 

badań złóż węgla brunatnego, w jakim celu się ono odbyło?  

Burmistrz : związane to było z odbywającym się w tym samym czasie szczytem 

klimatycznym w Warszawie, problemów energetycznych naszego kraju również                              

w kontekście wydobycia węgla brunatnego.  
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS M.Moskwa-Loman. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała                     

w dniu 26.11.b i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Uchwałę Nr XLI/324/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2013 r.                         

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.; przyjęto jednomyślnie, głosowało                    

14 radnych. 
 

b) zmiany Uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. 

w sprawie ustalenia  wysokości  diet radnych oraz  zwrotu  kosztów  podróży 

służbowych.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady A. Miałkowski.  

K. Perdon : obniżka procentowa do poprzednio uchwalonej stawki.    

Uchwałę Nr XLI/325/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2013 r.                         

w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej  w Krobi z dnia 18 lutego 
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2008 r. w sprawie ustalenia  wysokości  diet radnych oraz  zwrotu  kosztów  podróży 

służbowych; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

c) obniżenia  średniej ceny  skupu  żyta  za 1 dt   przyjmowanej jako podstawę 

obliczania podatku rolnego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : w przedmiocie projektu 

uchwały komisja obradowała w dniu 25.11.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie. 

Radca Prawny : opiniowałem projekt uchwały, a w międzyczasie 26 listopada w Dzienniku 

Ustaw pod pozycją 1381 opublikowano tekst jednolity ustawy o podatku rolnym w związku 

z tym proponuję aby przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 

uwzględniając tą zmianę.   

Uchwałę Nr XLI/326/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2013 r.                           

w sprawie  obniżenia  średniej ceny  skupu  żyta  za 1 dt   przyjmowanej jako podstawę 

obliczania podatku rolnego; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

d) zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 2012 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2013 – 2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

Uchwałę Nr XLI/327/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2013 r.                            

w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 

2012 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2013 – 2025; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

e) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 28.11.br i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

Uchwałę Nr XLI/328/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2013 r.                            

w sprawie  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

Ad. 9 Informacja o  stanie  realizacji   zadań   oświatowych   Gminy Krobia w roku 

szkolnym   2012/2013. Informację przedstawił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych A. Linowska, która  stanowi załączniki nr 4 do niniejszego protokołu.                         

Ponadto dyrektorzy jednostek oświatowych przedstawili prezentacje dotyczące 

funkcjonowania ich placówek w poprzednim roku szkolnym.  

Ł. Kubiak : być może jakieś działania poprawcze wprowadzić aby poprawić tą efektywność 

pracy z uczniem w szkole. Jaki instrumenty pracy z uczniem się pojawiały? 

Burmistrz : dyrektorzy odpowiedzą może w tym kontekście, wyniki pokazują, że wyniki 

działania są realizowane i jesteśmy w trakcie tych działań, które służą poprawie jakości 

edukacji w naszych szkołach. 
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A. Miałkowski : czy w naszych szkołach są osoby, które maja indywidulne nauczanie                        

z decyzji lekarza lub psychologa, poradni? 

A. Linowska : po takich opiniach na wniosek rodziców dyrektorzy takie indywidualne 

nauczanie realizują w szkołach w Krobi i Pudliszkach.  

Wicedyrektor ZSPIG w Krobi M. Ratajczyk : wyniki nauczania z roku na rok ulegają 

poprawie, organizowana jest realizacja różnego projektów, które wspomagają uczniów 

zgolonych oraz potrzebujących pomocy. Żadnych nowych projektów nie będziemy pisać                       

i realizować,  ponieważ musi to trochę potrwać zanim będą efekty. 

Dyrektor ZSPiG w Pudliszkach B. Szolc : oferujemy dzieciom szeroki zakres zajęć 

dodatkowych, korzystamy także z pomocy Kuratorium Oświaty dla nauczycieli. 

Opracowany został system pracy z uczniami w celu zwiększenia efektywności nauczania. 

Dyrektor ZSPiG w Starej Krobi : podobnie tak jak w pozostałych szkołach realizowane                 

są odpowiednie projekty, sprawdziany nauczania są analizowane, rokrocznie wyciągane są                  

wnioski, na podstawie których formułowane są zalecenia do dalszej pracy. Działania te                      

są systemowe, nie wprowadzane co roku inne, tylko jest to proces realizowany przez kilka 

lat, daje efekty może powoli, ale miejmy nadzieję, że z dobrym skutkiem.   

K. Perdon : czy dobrze zauważyłem, że jako Gmina wydamy w tym roku 1 ml zł mniej na 

zadania oświatowe? 

Skarbnik Gminy D. Walczak : w łączonej kwocie prezentowanych wydatków zawarto także 

wydatki inwestycyjne. W latach 2009-2012 corocznie przeznaczono ok. 1mln zł na 

inwestycje w placówkach oświatowych, natomiast w roku bieżącym nie realizowano 

inwestycji. Rzeczywiście łączna kwota przeznaczona na wydatki jest niższa, ponadto na 

prośbę Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przygotowałem zastawienie dot. bilansu 

zadań oświatowych i ta tendencja od roku 2006 znacznie się poprawiła. Główny bilans 

nadal jest niekorzystny ponieważ w ostatnich sześciu latach zwiększyliśmy o 50 % liczbę 

oddziałów przedszkolnych.  

Burmistrz : nie można również zapomnieć o inwestycji rozbudowy szkoły 

ponadgimnazjalnej w Krobi.   
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego Ł. Kubiaka odnośnie budowy 

szerokopasmowego internetu, to pracujemy wg określonego harmonogramu, który został 

zaakceptowany, obecnie trwa proces przygotowanie dokumentacji związanej z pozwoleniem 

na budowę, jest jeszcze kwestia przebiegu światłowodu w uzgodnieniu z właścicielami 

nieruchomości przez które ma przebiegać i prowadzone są z nimi negocjacje w tym 

zakresie.   

Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy, to dla 84,6 % nieruchomości na terenie 

gminy złożono deklaracje dot. odpadów, jest to średnia przeciętna jeśli chodzi o Związek 

Komunalny. Od 1 listopada rozpoczęto procedury związane z kontrolą nieruchomości. 

Średnio tygodniowo wpływało ok. 80 takich deklaracji.    

Odpowiadając na interpelację radnego M. Szpurka dot. dróg powiatowych, to skierowane 

zostaną do zarządcy drogi.  
 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.  

M. Szpurka : obniżyliśmy podstawę naliczenia podatku rolnego, czy z związku ze 

zmniejszonymi dochodami wykonane zostaną zaplanowane inwestycje w 2014 roku?  
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M. Duda : sprawa dot. projektu realizowanego wspólne przez Stowarzyszenie Ziemia 

Krobska np. „Masz głos, masz wybór”. Projekt ten kończy się w dniu 18 grudnia i przy tej 

okazji zapraszam wszystkich radnych i obecnych na dzisiejszej sesji na Debatę Oksfordzką, 

które odbędzie się w Gminnym Centrum Kultury i Rekreacji w Krobi z okazji Dnia 

Wolontariatu i będzie ona pn. Samorządowcy są dostępni dla mieszkańców.  

Jednym z działań założonych w trakcie realizacji tego projektu jest założenie każdemu 

radnemu adresu-skrzynki intenetowej, na którą będzie mógł otrzymywać informacje od 

swoich wyborców. Prowadziłem rozmowy w tym temacie z p. przewodniczącym                                   

i burmistrzem, że taka inicjatywa mogłaby wejść w życie z tego względu, że ten kontakt 

byłby bezpośredni. Skrzynki takie byłyby zainstalowane na serwerze gminnym i każdy 

wyborca mógłby napisać do każdego radnego. Informuję Państwa, że takie działania zostały 

podjęte.       

Burmistrz : skutki są różnego rodzaju odnośnie obniżenia podatków, także od 

nieruchomości, który także nie jest na poziomie maksymalnym. Rezygnujemy z dochodów 

bezpośrednich jakie wpłacają mieszkańcy, to pierwszy skutek, drugi związany jest z tym, że 

nasza Gmina jako Gmina niezamożna, która otrzymuje tzw. Janosikowe ma zmniejszoną 

subwencję. Na rok 2014 taka subwencja zostanie obniżona o 900 tys. zł. To są środki, które 

można by przeznaczyć na inwestycje gminne i realizację różnych przedsięwzięć. 

Odnośnie kwestii technicznej założenia skrzynek internetowych to nie ma żadnego 

problemu technicznego, byłaby rozwiązana chociażby sprawa przesyłania materiałów 

sesyjnych i innych materiałów dla radnych.      

E. Dopierała : chciałem przekazać to poprzez p. Burmistrza ale jest obecna p. Dyrektor 

Przedszkola myślę, że będę wyrazicielem całego samorządu, zauważamy bardzo ciekawe 

projekty, dzisiaj przedstawiona informacja była bardzo ciekawa, fajny pomysł. To że 

zaproponowaliście Państwo współpracę ludziom z różnych środowisk to bardzo ciekawa 

inicjatywa i proszę przekazać Paniom w to zaangażowane nasze wyrazy uznania, ale także 

do p. Burmistrza, bo więcej naszych jednostek szkoły, biblioteka angażują się w takie 

działania kulturalne. My już jako komisja nie możemy swojego zdania wyrazić ponieważ 

opinię o projekcie budżetu przedłożyliśmy, w rezerwie na cele kultury nie można zwiększyć 

środków, ale nie wiem gdzie by znaleźć jakieś pieniądze. Jaki jest sens ściągać takie grupy 

teatralne, które są tylko nastawione na wykonanie przedstawień, które nie są ciekawsze od 

tego co dzisiaj zostało zaprezentowane. Uważam, że należy wspierać takie działania 

chociażby poprzez GCKiR, to nie tylko zaangażowanie czasu pracowników, ale chodzi                      

o wykonanie tych pięknych stroi, żeby gdzieś były takie fundusze. Wiem też, że Panie                            

z organizacji pozarządowych swoje prywatne fundusze przeznaczają aby się zaprezentować, 

a Gmina jakby z tego korzysta, bo jest promowana.  Myślę, że należy wspierać takie 

działania i aby spojrzał Pan w nasz budżet i nie wiem w jakiej rubryce znalazł środki na tego 

typu działania.         

Burmistrz : myślę, że dzisiejszy udany występ jest konsekwencją realizowanego od kilku 

lat, od początku mojej pracy w samorządzie pewnego wyobrażenia jak mają funkcjonować 

jednostki gminne i współpraca z środowiskiem, organizacjami pozarządowymi. Mam 

satysfakcję z tego, że zaczynają widzieć ogromne możliwości jakie pojawiają się                            

w momencie, kiedy działają wspólnie. Ta współpraca pomiędzy szkołami, przedszkolami, 

biblioteką, centrum kultury mam nadzieję, że nadal będzie się rozwijać. Odnośnie wsparcia 

finansowego,  to  niewiele  rzeczy  odbywa  się  na  terenie  naszej  gminy  odbywa  się   bez   
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wsparcia samorządu. Wszystkie inicjatywy społeczne uzyskują pomoc finansową, bądź 

rzeczową, często organizacyjną. Zmiana kadrowa w GCKiR była podyktowana właśnie 

takim myśleniem jakie Pani przedstawiła.  Część wydatków finansowych w budżecie tzw. 

środki na promocję przeznaczane są właśnie wspieranie na tego typu działania aktywności 

mieszkańców.       
 

Ad. 12  Zakończenie obrad  sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję 

przygotowały, dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XLI sesję Rady Miejskiej                         

w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :      

      Aurelia Sikorska    


